
 

 

Tid: måndag 2024-04-22                                                                                                          
Plats: Savannen                                                                                                                                                      

Närvarande: Leif Åkerblad 
  Harriet Andersson 
  Ove Larsson 
  Håkan Ohlin 
  P-O Samson 
  Elisabeth Schade Dahlström 
  Gisela Andersson 
 

PROTOKOLL 

§ 1 Mötets öppnande                                                                                                                                                            
Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.  

§ 2 Fastställande av dagordning, val av justerare                                                               

Förslag till dagordning fastställdes och Harriet Andersson valdes att jämte ordförande justera 
protokollet.                                                                                               

§ 3 Föregående protokoll, uppföljning                                                                             
Föregående protokoll genomgicks och lades till handlingarna.  

§ 4 Rapporter: Kassör, Kommittéer, Medlemssekreterare, KPR, distriktsårsmöte   

Kassören/P-O informerade att ekonomin är fortsatt god. Kommunens bidrag inväntas. 
Lotterikostnaden ökat då ett större inköp gjorts.                                                                        
Gisela rapporterade från årsmötet i Gymnastikens Hus den 26/3. Beslöt anslå vårt 
medlemsbevis.                                                                                                                       
KPR/ Elisabeth rapporterade från möten i Förebyggande enhetens referensgrupp. Förslag att 
vi avstår från fortsatt medverkan, vilket styrelsen beslutade.                                                                                     
Ove hade, efter önskemål från serveringsgruppen, gjort inköp av muggar och assietter på 
IKEA. Höstens programförslag presenterades :                                                                      
11/9    Hans  Arvidsson, tandtekniker                                                                                               
25/9    Höstkonsert i kyrkans lokal                                                                                             
9/10    Kersti Westin ,boktips                                                                                                         
23/10  Jascha altan, musikgrupp                                                                                       
6/11 P-O Wenander, radiopratare i  Göteborgs radio                                                        
20/11   Peter och Falk, musik                                                                                                  
4/12     Marie Hjalmarsson Engelke om Sophie Elkan      
18/12   Luciabesök                                                                                                            
Harriet berättade om modevisningen den 2/5 kl.19, där Tremarks, Casa Oliva och Cecil 
deltar. Anmälan till expeditionen. Pingstkyrkan lånar våra lokaler 3/5 – 5/5.                                     
Ny aktivitet ”Trädgårdsgrupp”. Platser finns. Cirkelledarträffen blev bra och många goda 



tankar framkom.  Nytt lunchtillfälle på Restaurangskolan den 16/5. 20 platser. Luncherna är 
uppskattade och senaste gången på Sjöö deltog 22 medlemmar.                                    
Folkhälsoveckan börjar den 20/5.                                                                                             
Håkan berättade att det nya medlemssystemet är enkelt och smidigt att arbeta med. 
Utbildning för regionen kommer att ske i Alingsås framöver. Vi är nu 836 medlemmar varav 
9 är nya. Matrikeln är klar att skrivas ut för distribution framför allt till de medlemmar som 
saknar mailadress.  Vi hjälps åt med kopieringen. Håkan kallar.                                                             
Distriktsårsmötet /Leif berättade om dagen och att Eva Eriksson (SPF:s förbundsordförande) 
hållit ett intressant och givande tal.               
                                                                                                                     
§ 5 A Seniordag 15/5. Planering, arbetsgrupp.                                                                             
Leif och P-O har deltagit i två planeringsmöten och nytt möte den 25/4 kl.14-15.30 
Programmet för dagen nästan klart – morgongympa ute kl.10.00, dansföreställning 10.30, 
föreläsning med Per Bjälkebring kl.11.00, Lunch kl.12.00, kommunens politiker kl.13.00, 
Lisa Andersson Alingsåshem kl.14.00, Röda Korsets besöksgrupp kl.14.30, Biblioteket 
informerar kl.15.00                                                                                                              
Oklart när och var vår linedancegrupp dansar.                                                                                 
Leif anmäler att vi önskar monter. Ove beställt material från SPF och han undersöker om vi 
kan få nya ex av Senioren. Förslag på bemanning under dagen –                                            
10-11.30 Leif och P-O, 11.30 – 12.00 Harriet och Elisabeth, 13.00 – 14.30 Gisela och Håkan, 
14.30 – 16.00 ev Harriet och Ingela (Gisela kontaktar dem)                                                        
Leif hämtar vårt material vid dagens slut.                                                                                   
§5 B Leif köpt in 22 liters soppåsar  

§ 6 Inbjudningar, Inkommen post, ny mailadress IT-ansvarig                                       
Beslöt att delta i årets ”Hjärnkoll” Förslag på deltagare Maria Wingate, Tommy Grapenholm 
och Benny Brockmark. Distriktsfinal 4/9 och final 8/10                                            
Kommunen bjudit in till träff den 22/5 kl.17.30 om Föreningsliv. Inbjudan till SPF körer den 
3/6 på Vara folkhögskola.  

§ 7 Nästa möte                                                       
Nästa styrelsemöte hålls måndagen den 27/5 i Savannen kl.14.00 OBS! Tiden 

§ 8 Mötet avslutas                                                                                                                     
Ordförande tackade för uppmärksamheten och avslutade mötet. 

 

Justeras 

Gisela Andersson                                                                                                                                              
sekreterare 

 

 

 

 Leif Åkerblad      Harriet Andersson 


